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Zápis ze zasedání oborové rady doktorského studijního programu 

Teoretické právní vědy – Právní dějiny a římské právo 

23. října 2020, 11:00 

 

Videokonference prostřednictvím služby Zoom 

 

Přítomní: prof. JUDr. Michal Skřejpek, DrSc. (předseda oborové rady); prof. JUDr. Jan Kuklík, DrSc.; 

doc. JUDr. Radim Seltenreich; Hana Kubátová, M.A., Ph.D.; doc. JUDr. Pavel Salák, Ph.D.; doc. JUDr. 

Mgr. Miroslav Černý, Ph.D. 

Omluven: doc. JUDr. Vladimír Kindl 

 

Program 

1. Sdělení předsedy oborové rady 

2. Projednání a schválení ročních hodnocení plnění individuálních studijních plánů 

3. Projednání a schválení individuálního studijního plánu 

4. Žádost o změnu školitele 

5. Různé 

 

 

1. Sdělení předsedy oborové rady 

Předseda oborové rady (dále jen „OR“) prof. Skřejpek po přivítání přítomných členů OR 

informoval o plánech týkajících se technického zajištění obhajob disertačních prací v době 

pandemie. Definitivní podobu obhajob ještě upřesní proděkan pro doktorský studijní program 

prof. Kysela. Členové OR o tom budou informováni. 

 

2. Projednání a schválení ročních hodnocení plnění individuálních studijních plánů 

Členové OR projednali roční hodnocení plnění individuálních studijních plánů (dále jen „ISP“) 

celkem 20 studentů doktorského studijního programu. 

Prof. Skřejpek shrnul, že podrobnější pozornost si zaslouží dvě z předložených ročních hodnocení.  

Prvním je hodnocení JUDr. Petry Roubíkové, která ukončila osmý ročník studia bez odevzdání 

disertační práce. Doba studia však byla v důsledku probíhající pandemie mimořádně prodloužena 

a podle sdělení prof. Kuklíka studentka již část práce předložila. Roční hodnocení jejího ISP tedy 

doporučuje ke schválení. 



 

2 
 

Druhým je pak roční hodnocení ISP Mgr. Jana Švarce, jehož je prof. Skřejpek školitelem, a který 

zahájil studium již v roce 2011. Ačkoli student v letošním hodnocení konstatoval, že dopisuje 

disertační práci, na žádost školitele, aby mu byla předložena alespoň její část, student nereagoval. 

Z tohoto důvodů navrhuje prof. Skřejpek hodnocení stupněm C a ukončení studia. 

Prof. Skřejpek dále poukázal na průběh studia Mgr. Barbory Vlkové, která zahájila studium již 

v roce 2006. Nyní je však její studium přerušeno. 

OR schválila veškerá roční hodnocení ISP s výjimkou ročního hodnocení ISP Mgr. Jana Švarce. 

OR souhlasí s ukončením studia Mgr. Jana Švarce. 

 

3. Projednání a schválení individuálního studijního plánu 

V letošním roce je navržen ke schválení jediný ISP, a to ISP Mgr. Dominika Macka. 

Prof. Skřejpek informoval členy OR, že Mgr. Macek plánuje v doktorském studiu navázat na 

výzkum, který začal již dříve na studijním pobytu ve Vídni. Jeho školitelem je tajemník Katedry 

právních dějin JUDr. Jan Šejdl, Ph.D. Předložený ISP hodnotí kladně, byť musí podotknout, že 

realizace plánovaných zahraničních studijních pobytů zůstává vzhledem k pandemické situaci 

nejistá. 

Členové OR vyjádřili souhlas s předloženým ISP. 

OR schválila ISP Mgr. Dominika Macka. 

 

4. Žádost o změnu školitele 

Dále OR projednala žádost o změnu školitele studentky Mgr. Kamily Stloukalové. Prof. Skřejpek 

z pozice jejího současného školitele doplnil, že důvodem navrhované změny jsou organizační 

důvody související s jeho členstvím v Radě pro vnitřní hodnocení Univerzity Karlovy a zájmu na 

snižování počtu doktorandů připadajících jednomu školiteli. Jako nový školitel byl navržen 

doc. JUDr. Petr Bělovský Dr., který se změnou souhlasí. 

Členové OR vyjádřili souhlas s předloženu žádostí. 

OR schválila žádost o změnu školitele Mgr. Kamily Stloukalové. 

 

5. Různé 

Prof. Skřejpek navrhl, aby byla s ohledem na probíhající pandemii svěřena výuka předmětu 

Teoretická a metodologická specifika vědy a doktorandského semináře jednotlivým školitelům, 

kteří se studenty dohodnou individuální postup.  

Členové OR s tímto návrhem vyjádřili souhlas. 



 

3 
 

Závěrem prof. Skřejpek předeslal, že následující zasedání OR se bude konat stejnou formou jako 

dnes. Bude svoláno podle pokynů proděkana pro doktorský studijní program. Členové OR budou 

včas obesláni s pozvánkou i programem. 

 

V Praze dne 23. října 2020 

Zapsal JUDr. Marek Novák 

 

Schválil 

 

____________________________________________ 

prof. JUDr. Michal Skřejpek, DrSc. 

předseda OR 


